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BR.0012.6.7.2024 

P R O T O K Ó Ł NR 3/2024 

ze wspólnego posiedzenia Komisji stałych Rady Powiatu Międzychodzkiego  

w dniu 17 września 2024 roku 

 

Posiedzenie Komisji odbyło się w Sali sesyjnej Starostwa Powiatowego w Międzychodzie.  

Obrady rozpoczęto o godz. 14:01. 

Obecni – wg listy obecności Komisji (załącznik nr 1 do protokołu).  

Obradom przewodniczył Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Przemysław Góźdź. 

W posiedzeniu uczestniczyli: Sekretarz Powiatu Ewa Liśkiewicz, Skarbnik Powiatu Elżbieta Piechowiak, 

Dyrektor PCUW Dariusz Nowak, Główny Księgowy Tomasz Borowiak oraz Pani Katarzyna Kubicka-

Halasz. 

 

Tematy posiedzenia: 

1. Przyjęcie protokołów. 

2. Zaopiniowanie projektów uchwał. 

3. Wolne głosy i wnioski.  

 

Ad.1. Przyjęcie protokołów z poprzednich posiedzeń. 

Przyjęto protokoły z dwóch poprzednich posiedzeń Komisji stałych Rady Powiatu w dniu 18.06.2024 r. 

oraz 20.08.2024 r. 

Ad.2. Zaopiniowanie projektów uchwał: 

a/ zmieniająca Uchwałę XLI/258/2018 Rady Powiatu Międzychodzkiego z dnia 5 kwietnia 2018 r. 

w sprawie ustalenia wymiaru i zasad rozliczania czasu pracy nauczycieli zatrudnionych w 

szkołach i placówkach prowadzonych przez Powiat Międzychodzki – przedstawił p. Dariusz 

Nowak   

 

Uwag do przedstawionego projektu uchwały nie wniesiono. 

Projekt uchwały zaopiniowano pozytywnie. 

 

 

b/ w sprawie określenia zasad przyznawania przez Powiat Międzychodzki stypendium 

kształcącym się na kierunku pielęgniarstwo – przedstawił p. Tomasz Tomala 

Radny Ryszard Skiba zapytał o konsekwencje w przypadku, gdy student przerwie studia. 

Pan Tomasz Tomala odpowiedział, że każda sytuacja związana z przerwaniem studiów będzie 

rozpatrywana indywidualnie przez zarząd. Dodał również, że szczególne przypadki wymagają 

odrębnej analizy dla każdego studenta. 

Radny Daniel Kozubowski zapytał, czy brane są pod uwagę zarówno studia stacjonarne, jak i 

niestacjonarne, zwracając jednocześnie uwagę na konieczność doprecyzowania kryteriów, które 

umożliwią studentom ubieganie się o stypendium. 

Pan Tomasz Tomala potwierdził, że rozważane będą oba tryby studiów, zarówno stacjonarne, jak i 

niestacjonarne.  

Radny Marek Jakóbczyk zadał pytanie o wysokość stypendium oraz to, czy jego kwota będzie zależna 

od sytuacji materialnej studenta. 
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Pan Tomasz Tomala wyjaśnił, że kwota stypendium będzie jednakowa dla wszystkich studentów, 

zaznaczając przy tym, że szczegóły w tej kwestii będą musiały zostać precyzyjnie określone w 

dalszych zapisach regulaminowych. 

Pan Starosta dodał, że stypendium nie będzie miało charakteru socjalnego, lecz ma ono stanowić 

zachętę do podjęcia studiów, a następnie pracy w naszym szpitalu. 

Radny Przemysław Góźdź zasugerował, aby przy opracowywaniu regulaminu stypendialnego 

posiłkować się regulaminami innych instytucji, które praktykują przyznawanie stypendiów. 

W efekcie radni doszli do wspólnego wniosku, że konieczne jest szczegółowe doprecyzowanie 

kryteriów przyznawania stypendiów, ich wysokości oraz zapisów w umowach, aby cała procedura była 

transparentna i zrozumiała. 

 

Więcej uwag do przedstawionego projektu uchwały nie wniesiono. 

Głosowano: głosów „za”- 12, głosów „wstrzymujących się”- 1, głosów „przeciw”- 0 . 

 

 

c/ w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Międzychodzkiego na lata    

2024-2032- przedstawiła p. Skarbnik 

Radny Daniel Kozubowski zapytał, skąd pojawiła się propozycja zadania - włączenie drogi powiatowej  

1718P „Międzychód- Stare Gorzycko – droga krajowa nr 24” do drogi nr 24 na kwotę 140 000,00 zł, 

względem przekazywanych wcześniej informacji przez Wicestarostę. 

Pan Starosta odpowiedział, wyjaśniając, że w toku rozmów z GDDKiA pojawiła się konieczność 

przygotowania po naszej stronie drogi umożliwiającej wpięcie do drogi krajowej. Dodał, że brak 

podjęcia jakichkolwiek działań mógłby skutkować znacznymi trudnościami w przyszłości przy realizacji 

tego połączenia, dlatego obecnie realizowane kroki mają na celu zapobiegnięcie potencjalnym 

problemom oraz usprawnienie procesu. Podkreślił, że Wicestarosta, odnosząc się do tej kwestii kilka 

miesięcy temu, nie przewidywał jeszcze konieczności podejmowania takich działań. 

Radny Daniel Kozubowski zapytał następnie o plany budowy ścieżki rowerowej biegnącej w kierunku 

Gorzowa Wielkopolskiego, rozbudowy drogi krajowej oraz utworzeniu trzeciego pasa ruchu w kilku 

wybranych miejscach. 

Pan Starosta odpowiedział, że nie posiada aktualnej wiedzy w omawianych kwestiach. Z informacji, 

którymi dysponuje, wynika, że ścieżka rowerowa od strony Kwilcza w kierunku Sterek miała 

przebiegać po prawej stronie drogi, natomiast w Gorzyniu miała zostać przeniesiona na stronę lewą, a 

przed skrętem w stronę Pszczewa również miała znajdować się po lewej stronie. Nie jest jednak 

pewien, czy zadanie to będzie realizowane. Zwrócił uwagę na to, że jeżeli projekty Generalnej Dyrekcji 

są poddawane ponownej weryfikacji, to może się okazać, że nastąpią zmiany w danym projekcie. 

 

Więcej uwag do przedstawionego projektu uchwały nie wniesiono. 

Projekt uchwały zaopiniowano pozytywnie. 

 

 

d/ w sprawie zmiany uchwały budżetowej na rok 2024- przedstawiła p. Skarbnik 

Radny Daniel Kozubowski zapytał, czy szkoły dokonały już oszacowania wynagrodzeń do końca roku, 

czy też przewiduje się jeszcze ich korektę. 

Pani Skarbnik odpowiedziała, że pracownicy PCUW dokonują obecnie analizy braków finansowych na 

podstawie zatwierdzonych arkuszy organizacyjnych, które zostały zatwierdzone na początku września. 

Dodała, że na początku października, kiedy pełna informacja będzie dostępna, pojawi się potrzeba 

zaciągnięcia kredytu na sfinansowanie ostatecznych braków. 

Dodatkowo, Pan Dariusz Nowak wyjaśnił kwestie podwyżek. 



Strona 3 z 3 
 

Radny Daniel Kozubowski zwrócił uwagę na partycypację samorządów w kosztach utrzymania 

koordynatora. Przypomniał, że samorządy miały odprowadzać określoną kwotę, ale był problem z 

Gminą Międzychód. Radny zapytał, czy ten problem został rozwiązany. 

Pani Skarbnik odpowiedziała, że luty jest ostatecznym terminem, w którym będzie trzeba podjąć 

decyzję, czy sprawa przeciwko Gminie Międzychód zostanie skierowana na drogę sądową. Wyjaśniła 

również, że cały czas oczekujemy na interpretację przepisów przez Ministerstwo i doprecyzowanie 

przepisów w tym zakresie. Jak na ten moment, nie udało się uzyskać jednoznacznych efektów.  

Pan Starosta dodał, że trwa wymiana korespondencji z Gminą Międzychód, która podtrzymuje swoje 

stanowisko. Jeżeli będzie taka potrzeba, zostanie skierowana zostanie sprawa do sądu. 

Radny Przemysław Góźdź zwrócił uwagę Radnemu Danielowi Kozubowskiemu, że niektóre pytania 

nie powinny być zadawane, ponieważ stanowią one podstawową wiedzę, którą można uzyskać 

czytając zapisy.  

 

Więcej uwag do przedstawionego projektu uchwały nie wniesiono. 

Projekt uchwały zaopiniowano pozytywnie. 

 

e/ zmieniająca Uchwałę nr LXI/335/2024 z dnia 21 marca 2024 r. w sprawie określenia zadań z 

zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej osób niepełnosprawnych zamieszkujących na 

terenie powiatu międzychodzkiego, na które zostały przekazane środki Państwowego 

Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w 2024 roku- przedstawiła P. Sekretarz 

 

Uwag do przedstawionego projektu uchwały nie wniesiono. 

Projekt uchwały zaopiniowano pozytywnie. 

 

f/ w sprawie odwołania Skarbnika Powiatu - przedstawił Starosta. 

 

 Więcej uwag do przedstawionego projektu uchwały nie wniesiono. 

 Głosowano: głosów „za”- 10, głosów „wstrzymujących się”- 2, głosów „przeciw”- 1. 

 

g/ w sprawie powołania Skarbnika Powiatu - przedstawił Starosta. 

Uwag do przedstawionego projektu uchwały nie wniesiono. 

Projekt uchwały zaopiniowano pozytywnie. 

 

Ad. 3 Wolne głosy i wnioski 

Radny Ryszard Skiba zwrócił się z prośbą do Przewodniczącego obrad o unikanie oceniania pytań 

zadawanych przez Radnych. Podkreślił, że komisje mają na celu prowadzenie dyskusji oraz 

umożliwianie zadawania pytań. 

 

Obrady zakończono o godz. 15.48 

 

 

Protokołowała                                                                                               Przewodniczący obrad 

Julia Szoffer                                                                                      Wiceprzewodniczący Rady Powiatu 

                         Przemysław Góźdź 


